

(38) in LR/NT/204/1 III

11 February 2002

Land Registry Circular Memorandum 1/02

**Removal of
Sha Tin New Territories Land Registry**

It is announced for general information that Sha Tin New Territories Land Registry (STNTRLR) will move to Room 901, 9th Floor of Sha Tin Government Offices, No.1 Sheung Wo Che Road, Sha Tin on 11 March 2002. All existing services currently provided by the STNTRLR will be transferred to the new office. An updated telephone list and location map of STNTRLR are attached.

For enquiries, please contact the Customer Service Manager, Mr. W.Y KWOK, at telephone number 2867 2882.

May I take the opportunity to wish you a happy and prosperous Lunar New Year.

(Kim Salkeld)
Land Registrar

To : All Solicitors
All Government Departments
All DAS Subscribers

c.c. SPL
LR/HQ/102/11 II

(38) in LR/NT/204/1 III

土地註冊處通函第 1/02 號

新界沙田土地註冊處搬遷通告

土地註冊處轄下新界沙田土地註冊處將於2002年3月11日遷往新界沙田上禾路1號沙田政府合署9樓901室，新辦事處會接替並提供所有現時由新界沙田土地註冊處提供的服務。隨文附上新辦事處電話號碼及位置圖。

如有查詢，請致電2867 2882與本處的客戶服務經理郭煒源先生聯絡。

謹此恭祝各位新年快樂，萬事勝意。

土地註冊處處長蘇啓龍

此致： 所有律師
所有政府部門
所有「直接查冊服務」的用戶

副本送： 規劃地政局局長
LR/HQ/102/11 II

二零零二年二月十一日